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… Diputades del Parlament, alcaldessa 
i alcaldes, regidores i regidors de la co-
marca, amics i amigues, i també a totes 
les persones que no han pogut assistir 
per altres compromisos, us dono les 
gràcies per la vostra presència, el su-
port rebut i per compartir la meva esti-
ma per Sant Cugat. 

Abans de presentar-vos la meva can-
didatura, permeteu citar la meva famí-
lia. Sense el suport de la meva família 
jo no podria seguir sent l’alcalde de 
Sant Cugat Sesgarrigues. Vaig dir-ho 
ja en la meva primera presentació fa 
ara quatre anys, però no em cansaré 
mai de dir-ho, moltes i moltes gràcies 
per acceptar la meva dedicació per fer 
un poble millor cada dia i aguantar els 
dies que passen sense poder estar amb 
vosaltres. Us estimo molt!

També vull donar les gràcies a la 
secció local i a tot el grup municipal 
d’Esquerra Republicana de Sant Cu-
gat Sesgarrigues per escollir-me i po-
der tornar a encapçalar la llista de les 
properes eleccions del 28 de maig. Em 
presento amb un grup de persones es-
pectaculars, un grup preparat per anar 
on calgui, amb experiència, amb talent, 
comprensió, paciència i amb moltís-
simes ganes de treballar amb un únic 
objectiu: Sant Cugat!

Tinc l’orgull de ser fill de Sant Cu-
gat, el poble que m’ha vist néixer, 
créixer, anar a escola i jugar als seus 
carrers, un jove que va començar par-
ticipant-hi culturalment; que anys més 
tard va conèixer la Montse anant a 
Montserrat a peu des d’aquí Sant Cu-
gat; aquí a l’Ajuntament de Sant Cugat 
ens vam casar, i després de viure uns 
quatre anys fora del poble vam decidir 
tornar-hi, per crear la nostra família i 
veure-la com creix. És tot un privilegi 
haver pogut tornar al meu poble.

esquerrarepublicana.santcugatsesgarrigues erc.santcugatsesgarrigueserc_stcugatses

Bon dia, veïnes i veïns…

Em presento amb un grup de persones espectaculars,
un grup preparat per anar on calgui, amb experiència, 
amb talent, comprensió, paciència i amb moltíssimes 
ganes treballar amb un únic objectiu: Sant Cugat!

DIUMENGE 12 DE FEBRER · 12H · SALA DEL CAFÈ

Ens trobem cada dilluns a les 21h. al Centre Cívic. Si voleu parlar amb nosaltres, veniu a veure'ns.
esquerrarepublicana.santcugatsesgarrigues erc.santcugatsesgarrigues @esquerra_santcugatsesgarrigueserc_stcugatses



Com deia, des de ben petit he vist 
com s’ha anat transformant Sant Cu-
gat. Quan era un nen, veia un poble pe-
tit i recollit, on s’hi feien moltes coses, 
on per mi el poble s’acabava a la plaça 
de les Eres i camí del Pont avall desco-
bríem aventures jugant per les vinyes, 
enfilant-nos al cirerers i arrancant a 
córrer quan vèiem que ens havien en-
xampat agafant cireres. 

 
El poble que recordo s’ha anat trans-

formant. Aquests anys d'alcalde, escol-
tant les seves veïnes i veins i les seves 
aportacions i punts de vista diferents, 
m'han ajudat a posar el meu granet de 
sorra per la seva transformació urba-
nística, cultural, participativa, esporti-
va, mediambiental, política, i en gene-
ral el poble que la gent volem.

Sóc una persona propera, disposa-
da a ajudar sense un no per a ningú, 
com alcalde m'en sento molt orgullós. 
Sant Cugat necessita un Govern pro-
per i com a alcalde ho faig amb gran 
honor. És molt agraït, tenir les portes 
de l’Ajuntament, i fins i tot les de casa 
meva, obertes per rebre les veïnes i ve-
ïns amb les seves problemàtiques. Cal 
saber afrontar les coses de cara, mai 
amagar el cap sota l’ala, ser prudent i 
gestionar-ho amb valentia. És el millor 
de viure al teu poble!

 
Estic envoltat d'un gran equip entre-

gat i incansable que sempre respon. 
Amb la suma de les inseparables regi-
dores, formem un Govern per endreçar 
i millorar el municipi per a les properes 
generacions, amb les propostes i millo-
res que hem fet i acabat i les que s’es-
tan executant. 

M’han passat quatre anys volant, on 
he passat moltes i moltes experiències, 
unes de molt bones i d’altres que hau-
ria volgut estalviar-me. Les bones amb 
el pas del temps les arrossegues amb 
bons records però malauradament les 
dolentes, les voldries esborrar però 
sempre t’acaben acompanyant. Vull 
quedar-me amb les bones i les millors, 

i la millor de totes és el suport que he 
rebut de tot un poble quan per motius 
de salut vaig haver de retirar-me tem-
poralment per recuperar-me del maleït 
Ictus. Van ser molts i molts les mostres 
de suport que vaig rebre durant els 
mesos que vaig necessitar per tornar 
a ser jo. Tinc molta sort de tenir les mí-
nimes seqüeles per seguir endavant, 
he hagut de canviar diferents hàbits, 
malauradament inclús canviar de pro-
fessió. I no us vull negar que alguna 
vegada vaig pensar en apartar-me de 
l’Ajuntament, però les ganes i l’estima 
per Sant Cugat m’ha donat moltes més 
forces i gràcies també a dues grans 
dones, dues grans regidores com són 
l’Anto i la Laura. Quina feinada que 
hem fet conjuntament, quina manera 
de treballar i de grup que hem creat. 
Una manera de treballar sense indivi-
dualitats, amb un gran respecte, sense 
projectes personals, sense ordres de 
ningú i sempre amb la mà al cor!

Així ho va poder veure i valorar tot-
hom quan la malaurada pandèmia va 
arrasar el món sencer. Nosaltres com 
a Govern no ens vam quedar amb els 
braços plegats; d’altres fins passa-
des unes quantes setmanes i després 
d'exigir-los reacció política no es van 
moure, no anava amb ells. Per contra 
molta gent del poble ja feia setmanes 
que estaven mobilitzades. Molt orgu-
llosos ens podem sentir de la mobilit-
zació de Sant Cugat. Dels centenars 
de mascaretes que ens vareu propor-
cionar per fer arribar a qualsevol racó 
del municipi quan anaven escasses; 
de la donació de roba per fer-ne, in-
clús davantals per distribuir a resi-
dències i hospitals; de les persones 
que donaven aigua i posaven els seus 
tractors per desinfectar els carrers a 
qualsevol hora i el suport i les gràcies 
que ens donàveu des de darrere els 
vidres de les vostres finestres. Tot va 
ser gràcies també a totes les persones 
voluntàries. Encara se’m posen els pèls 
de punta al recordar-ho. Però també 
vull recordar les persones que ens van 
deixar malauradament per la Covid. 

Nosaltres com a Govern ho vam patir 
molt... Jo, per exemple, sent una per-
sona de risc per temes de salut, mai 
em vaig plantejar cap altra alternativa 
que sortir al carrer, lluitar i defensar la 
meva gent, el meu poble, tot i les bron-
ques que rebia de la meva doctora i la 
meva família. Només les persones que 
tenim càrrecs polítics i que estem avui 
aquí, sabem el patiment i la preocu-
pació per poder donar el millor per la 
nostra societat. I com a tot arreu, aquí 
a Sant Cugat ens ho vam currar molt.

Al costat d’elles, de la Laura i l’An-
to, ens hem fet grans, grans de conei-
xements. Servint el poble, treballant 
colze a colze fen-nos tot el suport i 
traslladant-nos tota la informació per 
fer una forta pinya per construir un 
Sant Cugat lliure i amb mirada ample. 

Vam entrar a un Ajuntament on 
l'equip de Govern anterior sempre ens 
havia dit que tot anava com una seda, 
tot estava correctament endreçat, però 
us en faríeu creus del que ens vam 
trobar i del que amagava el Govern 
socialista… El primer dia feiner que 
vam presentar-nos a l’Ajuntament sen-
se cap traspàs ni informació per part 
del Govern sortint, informació que en-
cara estem esperant, vam trobar-nos 
una situació surrealista: tot el personal 
de l’Ajuntament anava boig gestionant 
l’allau de centenars de multes que arri-
baven diàriament a causa dels radars 
instal·lats per l’antic Govern i actual 
oposició, que mai han reconegut la re-
lliscada i els 174.000€ que Sant Cugat 
va haver de pagar per solucionar-ho. 
D’aquí poc en un altre acte en parlarem 
obertament.

Per acabar-ho d'adobar, vam rebre 
l’estirada d’orelles de la Diputació de 
Barcelona avisant-nos del trencament 
estructural que patia pressupostària-
ment el nostre Ajuntament i que arros-
segava de dos anys enrere. Doncs res, 
ens vam arremangar a solucionar-ho 
tot abans de poder centrar-nos a tre-
ballar afectivament per Sant Cugat. 



A partir d’aquí vam reconduir la situ-
ació amb seny i amb valors republicans. 
Hem arribat aquí sent un Govern amb 
minoria però amb molta força i vo-
luntat. Som el Govern d’un sol poble, 
no som els que volen un poble dividit 
per interessos de quatre, som el Go-
vern que coneix millor que ningú les 
problemàtiques i les solucions que 
calen. Som les persones que escoltem 
i podem rebatre sense amagar-nos 
de res. Hem treballat molt per posar 
llum a la foscor de dins d’aquest Ajun-
tament, obrint finestres i airejant per 
poder veure les entranyes, martingales 
i deixadeses d’aquell equip de Govern 
que encara es vol tornar a presentar 
per Governar. Cal deixar enrere les 
amenaces, compra de voluntats, men-
tides, falses promeses, sobres, especu-
lacions urbanístiques, comissions... No, 
no m'he passat... Parlem clar.

 

• Teníem ben clar el que havíem de fer 
des del primer dia. Iniciar el projec-
te del clavegueram del Carrer de les 
Creus, un problema que ve arrossegat 
de molts i molts anys enrere i que les 
paraules sempre se les emportava el 
vent i que nosaltres al primer any de 
mandat ja vam engegar. Tenim un pro-
jecte ja presentat, estem a l’espera de 
trobar una subvenció per poder afron-
tar una bona part dels 500.000€ que 
està valorat el projecte. Escoltant els 

veïns i veïnes del carrer que són les 
persones que viuen de primera mà el 
problema de les pluges i agafant dife-
rents opcions de solucions que ens van 
fer arribar, hem aconseguit posar fil a 
l’agulla.

• Hem tirat endavant la rotonda del 
polígon, una rotonda que tot i es-
tar subvencionada, tenia el projecte 
aparcat, que vam haver d’actualitzar 
i que amb el poc interès de l'anterior 
Govern estava a punt de caducar amb 
una subvenció de 700.000€. Nosaltres 
ens vam encarregar de fer la contracta-
ció de l’obra i la seva gestió després de 
diverses reunions a Foment. Mai hem 
entès aquesta deixadesa. 

• Estem al capdavant de la gestió del 
desenvolupament del Sud11, un Sud 
que les veïnes i veïns de les Cases 
Roges i Puigsigró no poden ni veure 
ni volen sentir-ne a parlar. Nosaltres 
com a nou Govern vam haver de donar 
la cara fent una reunió veïnal per ex-
plicar la situació que vam trobar-nos a 
l’entrar a Govern. Anteriorment ningú 
els havia explicat mai res. L’Ajunta-
ment està al capdavant amb el sistema 
de cooperació per tenir-ne el control i 
poder estar al cas de qualsevol mala ju-
gada. Lligant el Sud11 amb la N340 hem 
demanat a la Demarcació de Carreteres 
del Estado una solució per millorar la 
seguretat al carrer de les Cases Roges 
que sempre ens ha fet patir. A l’espera 
de rebre un informe i un projecte que 
sempre ens han anat dient que treba-
llarien i rebríem, cansats ens hem unit 
als municipis de Subirats i Avinyonet 
que també pateixen el pas de la N340 
pels seus municipis per tenir més força 
per reivindicar les nostres queixes a la 
demarcació.

• Portem treballant uns anys i hem 
aconseguit la continuació de la 
passarel·la veïnal que unirà les Cases 
Roges amb Puigsigró i que enllaçarà 
amb el nucli de Sant Cugat amb total 
seguretat, evitant la carretera. 

• Hem creat les trobades de barri ober-
tes a tota la població, per donar el 
100% de transparència i contestant 
preguntes i suggeriments que ens feu. 

Res a veure amb el rònec consell de po-
ble que manipulava l’antic Govern.

• Davant el tancament del local de jo-
ves on l’antic Govern i el seu regidor 
de joventut mai va voler actuar-hi, 
nosaltres el que hem acabat fent és la 
redacció del pla de joventut i reobrint 
l’espai amb un dinamitzador de joven-
tut a través del Consell Comarcal, que 
té molt bon funcionament. 

• El suport a les entitats ha sigut clau 
per ajudar-les a caminar amb el su-
port de l’Ajuntament. Amb reunions 
individualitzades i sempre amb una 
resposta a punt. Aquest contacte s’ha-
via perdut anteriorment i les entitats 
ho han agraït moltíssim.

• La dignificació del polígon, la redis-
tribució dels sentits de circulació dels 
carrers, la senyalització horitzontal i 
vertical ha donat molta més seguretat 
viària en aquell punt. Com així també 
la senyalització dels carrers del polígon 
que des de feia anys eren inexistents. 

• Continuo parlant de la senyalització 
viària amb passos de vianants, la col-
locació de lumens reflectants i refor-
çant la seguretat dins el nucli de Sant 
Cugat.

• Estem a punt de crear una Comunitat 
Energètica a Sant Cugat, tenim una 
mirada mediambiental estratègica amb 
la col·locació de plaques solars en dife-
rents espais municipals. En breu la col-
locació a l’edifici de la piscina i també 
amb una subvenció de 123.000€ per 
col·locar-ne al sostre de la pista polies-
portiva, aconseguida a través d’un pro-
jecte que vam presentar a la Diputació 
de Barcelona des de l’Ajuntament. 

• Mediambientalment, com hem dit, 
som molt conscients de l’esforç que 
cal fer, i tenim a punt d’iniciar la re-
modelació de la plaça Sangenis que 
portàvem al programa electoral. Un 
projecte que vam presentar a la Dipu-
tació de Barcelona i que vam aconse-
guir 130.000€ per poder fer-la incluint 
la recollida d’aigües pluvials i emma-
gatzemar-la en un dipòsit soterrat de 
30.000l. Que després amb una petició 
juvenil vam incloure al projecte la cons-
trucció d’un espai d’esbarjo polivalent 

Cal deixar enrere
les amenaces, compra de 
voluntats, mentides, 
falses promeses, sobres, 
especulacions urbanístiques, 
comissions... No, no m'he 
passat... Parlem clar.

Som un Govern que estem 
complint el compromís que 
vam agafar presentant el 
nostre programa electoral.



pavimentat, que arran de la consul-
ta popular una part de la població va 
creure que no era necessària. Però es-
tem treballant per adaptar la modifica-
ció i poder iniciar la remodelació de la 
plaça. 

• Estrenyem la mà a les empreses del 
municipi, oferint serveis que prestem. 
La visita del Conseller d’indústria Ro-
ger Torrent va servir per acostar-lo a 
diferents empreses per poder explicar 
les seves problemàtiques i inquietuds. 
Com també projectar les grans empre-
ses amb creixement.

• Hem treballat fent diverses actua-
cions en camins, dignificant-los i po-
sant-los a servei de la pagesia. És cert 
que en tenim un que ja fa molts mesos 
que voldríem arreglar i que els propie-
taris de les finques es mereixen, que és 
el camí de la Granada que compartim 
amb la Granada i Vilafranca. Estem 
treballant per poder fer l’actuació com-
partida entre els tres municipis. 

• La creació d'itineraris al voltant de 
Sant Cugat. Recorreguts marcats per 
poder passejar, fer esport i poder-ne 
fer ús turísticament les persones que 
ens visitin. 

• Estem treballant per la remodelació 
de carrers, eliminar voreres de dife-
rents carrers amb nivells únics, reas-
faltatant-ne d’altres… La prioritat és 
prioritzar el vianant sense restringir 
els cotxes i, a l’hora, aconseguir espais 
d’aparcaments públics. 

• Estem fent projectes per crear noves 
oportunitats econòmiques com remo-
delar el bar de la piscina i adaptar-lo 
com bar-restaurant durant tot l’any. 
Crear nous espais inexistents a l’edifici 
del Centre Cívic tot aprofitant espais 
morts. 

• L’aprofitament de l’escassa aigua de 
les poques pluges que a la llarga ens 
afectarà, per tant cal aprofitar grans 

superficies com deia abans del sostre 
de la pista poliesportiva. Tota aquesta 
aigua podria ser emmagatzemada en 
grans dipòsits soterrats a la zona es-
portiva. La preparació dels camps de 
gespa artificials amb reg anticipat fa 
que l’aigua que s’arriba a utilitzar sigui 
brutal, i tota aigua reciclada i aprofita-
da sempre serà benvinguda. 

• L’habitatge jove... Fa uns mesos Sant 
Cugat va perdre l’oportunitat de la 
compra d’un habitatge de grans di-
mensions per fer-hi 4 pisos destinats 
a la joventut ajundant-la a la seva 
emancipació. Tant de bo quan jo era 
jove ho haguéssim tingut. Ningú ha-
via arribat on nosaltres vam arribar. 
La llàstima són els vots en contra de la 
oposició, que deixen escapar una opor-
tunitat que costarà anys tornar a tenir.

• Estem treballant per la creació d’un 
espai de coworking, eines per ajudar 
a les persones del municipi amb molt 
talent.

• Estem treballant per aconseguir un 
nou establiment de comerç de que-
viures per donar un servei a les perso-
nes que no tenen mitjans de mobilitat. 
Tots ens hem de fer càrrec de que no 
és gens fàcil. 

• El consell d’infants que hem transfor-
mat, que ha passat de ser un consell 
que manipulava al seu favor l’antic Go-
vern i que nosaltres vam posar a mans 
d’una empresa dinamitzadora que va al 
ritme dels infants i fent una feina es-
pectacular.

• En breu i amb la finalització de les 
eternes obres del canvi d’imatge del 
Forn, crearem una ruta turística amb 
explicacions que lligarà el museu, la 
fresquera, l’esglèsia i racons del casc 
antic. Tot plegat aprofitant el pas de 
les persones que s’aturen a Sant Cugat.

• Estem a punt d'aconseguir un lloc 
de treball per tenir un servei d’aten-

ció a trucades i visites al dispensari. 
Un servei per la gent gran que tant 
respectem i cuidem a Sant Cugat.

Un Govern de tres persones valentes 
que mai ha baixat el cap i que sempre 
està preparada per afrontar nous 
reptes. Amb uns pressupostos que 
hem aconseguit tirar endavant any 
rere any tot i les traves que hem 
hagut de solventar davant d’una 
oposició que ha volgut desgastar-nos 
i ofegar-nos des del primer dia. Però 
qui ho ha patit sense assabentar-
se, ha sigut sempre el poble de Sant 
Cugat, que hauria tret més profit si 
no fos per les enveges politiques i 
interessos personals.

I tota aquesta feina, entre 
d’altres que he deixat 
d’anomenar i que a vegades 
és invisible i de les quals mai 
ens hem penjat medalles, 
la fem des d'un Govern que 
està en minoria en aquest 
Ajuntament. 

Malgrat tot, crec sincerament 
que durant aquests 4 anys 
Sant Cugat ha guanyat!
Per això em presento
davant vosaltes per revalidar 
l’alcaldia, al costat
de la bona gent.

Moltes gràcies
i Visca Sant Cugat!



El passat 5 de febrer, al poble hi va 
haver 2 consultes referendàries. Nos-
altres, com no pot ser d'altra manera, 
acceptem el resultat de les dues, però 
volem reflexionar sobre els resultats.

A la consulta de la plaça del Joc de 
la Rutlla, es va votar a favor de la cons-
trucció d’una plaça sense la pista pa-
vimentada. Una pista que no era una 
ocurrència del nostre equip de Govern 
sino una proposta que ens va fer ar-
ribar el jovent de Sant Cugat per po-
der-ne fer ús com a zona de trobada 
i jocs esportius, perquè quan projectà-
vem la remodelació de l’espai vam anar 
consultant in situ a les famílies, veïnes i 
veïns que en fan ús de l'espai i que van 
fer arribar les seves propostes que vam 
anar afegint. Perquè si una cosa sabem 
fer nosaltres, és escoltar a la gent. 
Esquerra Republicana ja portàvem la 
remodelació de la plaça en campanya 
i l’únic que vam fer va ser afegir la fa-
mosa pista. 

Per altra banda, a la consulta sobre 
la implementació de la recollida de 
residus va ser-ne guanyadora l'opció 
dels contenidors intel·ligents, tot i que 
des de la Mancomunitat i l’Agència de 
Residus de Catalunya recomana la im-

plementació del porta a porta pels seus 
grans resultats en la separació de les 
fraccions del residus. La part negativa 
dels contenidors serà l'ocupació més 
gran de la via pública, les males olors 
ja que els contenidors seran molt més 
grans que els actuals i que el seu in-
terval de recollida serà molt més am-
pli, els horaris d’obertura restringits, 
l’abandonament de les deixalles fora 
dels contenidors, com fins ara, s’anirà 
produïnt, la disminució de les zones de 
contenidors que passarà de les actuals 
a moltes menys, trobant-se més allu-
nyades i sobretot el gran increment de 
la quota de pagament de residus de les 
ordenances municipals. 

I ara una reflexió cap a l'oposició: 
A la CUP es veu que no li ha importat 
gaire perdre la consulta dels residus, 
perquè encara estem esperant una 
resposta pública per part seva al resul-
tat contrari a la seva posició que era el 
porta a porta. De la plaça suposem que 
feliços, perquè ells van ser els primers 
promotors, tot i que al no poder ser ells 
qui presentessin la demanda de con-
sulta, van ser 5 veïns i veïnes que ho 
van demanar.

Pel que fa a Progrés [PSC pels amics], 
saltant d’alegria perquè ha guanyat la 
seva proposta de contenidors mal ano-
menats intel·ligents. De la plaça ni idea, 
a ells tot projecte que no sigui propos-
ta seva, ni els va ni els ve.

I una altra reflexió: A la Fura van 
aparèixer dos articles sense signar per 
cap periodista [estrany, no trobeu?] i 
sense demanar l'opinió a l’Ajuntament, 
on es parlava gairebé que l’ampliació 
de l’aeroport de Barcelona passava per 
la plaça Joan Sangenís: que l’Ajunta-
ment promovia una pista encimentada, 
sense parlar ni del dipòsit d’aigües plu-
vials, ni dels nous i millors jocs infan-
tils, ni de l’espai de cal·listènia, ni de la 
passarel·la per creuar la plaça còmoda-
ment, ni de la tirolina… no calia [3 de 
març]. I el segon article [10 de març], 
tirant coets perquè havien guanyat 
els contenidors intel·ligents i sobretot 
la plaça no seria de ciment. I al final 
d’aquest segon article un paràgraf molt 
aclaridor que diu, textualment: “La 
consulta, de fet es va fer a instàncies 
d’una plataforma veïnal, amb el suport 
de la CUP i de Progrés Municipal”. Vos-
altres mateixos treieu les conclusions… 
s’acosten les municipals.

mentrestant
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Consultes

En l’últim ple de març es van aprovar els pressupostos mu-
nicipals per aquest any 2023, uns pressupostos municipals 
que durant aquesta legislatura hem anat treballant, incorpo-
rant projectes propis i augmentant partides per poder rea-
litzar el nostre programa electoral, i també afegint propostes 
de l'oposició.

Amb un Govern en minoria, durant aquests 4 anys no ha 
sigut fàcil aconseguir aprovar els Pressupostos i Ordenan-
ces fiscals. Uns pressupostos amb els que hem pogut incor-
porar plans d’ocupació que ens han permès la contractació 
de personal per mantenir les nostres places, zones verdes 
i espais de lleure; un local jove renovat totalment amb la 
contrac tació d’un dinamitzador; un Consell d’Infants extern 
amb una mirada nova; servei d’arquitectura i enginyeria del 
Consell Comarcal; la creació d’un assessorament per poder 
tenir una comunitat energètica local; la creació un guiatge 

túristic; l'augment de la partida de serveis a les persones i el 
conveni de Sant Adjutori per les tasques de reforç escolar; 
una partida nova pel manteniment del cementiri. 

També, durant aquests quatre anys hem fet millores a la 
zona esportiva; una zona de descans davant de la piscina i 
un skate park redissenyat i obert; una reixa i una xarxa nova 
de punta a punta del camp de futbol; hem començat la inatal-
lació de plaques fotovoltàiques sobre els vesturaris de la pis-
cina i aviat també sobre el sostre de la pista.

Un espai del pati renovat a la Llar, un projecte nou per fer 
dels patis de l’escola un espai on poder treballar, gaudir i 
jugar amb la canalla.

Durant aquests anys hem realitzat, millores en camins, 
parcs, equipaments municipals i culturals, via pública.

Aquestes són algunes de les incorporacions en els pres-
supostos municipals, que any rera any hem anat millorant.

Tenim pressupostos per quart any consecutiu



A l'últim "Parlem de…" el grup de Pro-
grès Municipal torna a mirar de fer 
creure que Esquerra no treballa pel 
poble i que són ells qui han aconseguit 
una "pluja de milions" per a tots nosal-
tres. Anem a pams:

Ens sembla fantàstic que en Raül 
Casado es reuneixi amb la presidenta 
de la Diputació de Barcelona, només 
faltaria. Haguès estat bé que li hagués 
mostrat interés pels contactes cons-
tants que l'equip de Govern hem anat 
fent amb diversos departaments de la 
DIBA, que la presidenta de ben segur 
coneix, per tal de conseguir aquests 
580.000€ que diu el cap de llista de 
Progrés que ens han atorgat. Perquè 
aquestes subvencions no cauen del 
cel ni les ha aconseguit ell amb les se-
ves visites, són fruit de projectes molt 
ben elaborats per l'equip de Govern i 
els nostres tècnics de l'Ajuntament per 
tal d'aconseguir aquests diners. Sense 
aquest treball, aquests diners no hi se-

rien. Ell, que durant anys ha estat a Go-
vern ho hauria de saber i no dir coses 
que no son.

Referent a l'abstenció en la votació 
dels pressupostos municipals que ha 
fet possible la seva aprovació, cosa 
que agraïm, dir-vos que tots els punts 
que anuncia com a propostes seves ja 
estaven en el nostre projecte de pres-
supost que vam presentar a l'oposició 
abans del ple. El que hem fet és ajustar 
les partides, tal com demanaven, però 
en cap cas són propostes seves.

Quan parlen de l'estat del polígon 
de la Masia, els socialistes s'han deixat 
de dir que després que ells durant 16 
anys d'anar marejant la perdiu, amb 
reunions fins i tot amb la senyora Do-
lors Montserrat quan era Ministra de 
Sanitat [què hi tenia a veure amb car-
reteres?], ha sigut Esquerra qui l'ha 
fet possible, amb una actualització 
del projecte. I després de tants anys 
d'oblit, hem senyalitzat els carrers, hem 

reordenat el trànsit i l'aparcament, hem 
aconseguit reunions amb el Conseller 
d'Indústria i estem incentivant que di-
verses empreses col·laborin entre elles.

I referent al mal estat de les zones 
no ocupades per les empreses, Progrés 
Municipal està informat fa temps que, 
un cop aprovat el pressupost pel 2023, 
es podrà tirar endavant una partida 
de diners que estava reservada per a 
l'adequació d'aquests espais. 

En relació a la jornada participati-
va "Jove, digues la teva" que ells van 
convocar al Centre Cívic, amb les cor-
tines abaixades i no havent publicat 
cap fotografia, no podem saber si va 
tenir èxit o no. El nostre jovent no hi va 
poder anar perquè a la mateixa hora, 
en Jordi Ferrer, el nostre alcalde, feia 
la presentació de la nostra candidatu-
ra. Ens va saber greu no poder assis-
tir-hi, però el grup socialista sabia, des 
de feia molts dies, que es feia la nostra 
presentació a la Sala del Cafè.

Hi ha qui parla… i no diu res

És bo i necessari que els grups polítics 
a l’oposició estiguin amatents i fisca-
litzin el treball que es realitza des de 
Govern. Però també és bo i necessari 
que els grups que han estat a Govern 
recordin què van fer ells al llarg dels 
anys que hi van ser.

No deixa de ser curiós que el grup 
socialista es queixi de com s’ha tre-
ballat el Pla Local de Joventut i que 
considerin que no s’ha comptat amb el 
jovent per a realitzar-lo...

Que el jovent del seu grup no hagi 
participat en les activitats que s’han 
organitzat des de la regidoria de Jo-
ventut per treballar el Pla Local, no vol 

dir que no s’hagi fet res. Potser no ho 
recorden, però per poder fer la diag-
nosi i el treball posterior, entre altres 
coses, es van fer trobades entre tècnics 
de la Diputació de Barcelona i els i les 
joves; es van fer convocatòries de dife-
rent temàtica pels joves del poble i es 
va dur a terme una enquesta en xarxa.

Costa d'entendre la postura del grup 
socialista quan l’últim Pla Local de Jo-
ventut que ells van fer es va acabar el 
31 de desembre de l’any 2011, fa més 
de 12 anys. Costa entendre que en els 
8 anys que van continuar Governant, 
no van tenir cap interès en renovar-lo. 
I encara costa més d’entendre que, qui 

lidera aquesta queixa, Raül Casado cap 
de llista de Progrés, va ser incapaç de 
redactar-ne cap mentre va ser regidor 
de Joventut.

Des del mes de juny de 2019, quan 
vam entrar a Govern, hem estat treba-
llant per arreglar aquesta deficiència 
i estem molt orgullosos de poder dir 
que, a hores d’ara, tenim un Pla Local 
de Joventut que s’allargarà fins a l’any 
2025 i un Espai Jove coordinat per un 
dinamitzador amb la col·laboració del 
tècnic de Joventut de l’Ajuntament.

Cal ser crítics amb la gestió de l’equip 
de Govern, però qui fa la crítica cal que 
sigui coherent.

Pla local de Joventut

Com a grup de persones preocupades 
i compromeses amb el Medi Ambient, 
sempre hem tingut present que hem 
de treballar per tal de posar el nostre 
gra de sorra i des del primer dia ho 
estem fent des de diferents vessants: 
amb petites accions com substituir les 
ampolles d’aigua de plàstic per fonts 
d’aigua a la Llar d’Infants i a l’Ajunta-
ment; col·locar papereres de recollida 
selectiva a la zona esportiva; o amb 
accions més grans com instal·lar una 
minideixalleria amb missatges que 
conviden a la reflexió mediambiental; 
fer possible l’ampliació horària de la 

deixalleria de Sant Pere Molanta o po-
sicionar-nos en contra de la MAT des 
del primer moment.

Però hi ha accions que ens fan sentir 
especialment orgullosos poder dur a 
terme des que som a Govern. Accions 
que ens comprometen amb un projecte 
col·lectiu i que, després de molts mesos 
de treballar-hi, a poc a poc comença a 
veure la llum: poder impulsar la creació 
d’una Comunitat Energètica al nostre 
municipi.

Aquest projecte és possible gràcies a 
la subvenció demanada a la Diputació 
per poder cobrir tota la teulada de la 

pista de la zona esportiva amb plaques 
solars. Aquesta actuació ens permetrà 
reduir, de forma considerable, la des-
pesa energètica municipal i alhora ce-
dir l’energia sobrant a les vivendes que 
formin part de la Comunitat Energètica 
que s’està començant a crear.

Des d’aquestes línies encoratgem 
a totes les veïnes i veïns preocupats 
i compromesos amb l’emergència cli-
màtica a formar part d’aquest pro-
jecte i participar en les trobades de 
veïnes i veïns que s’aniran celebrant 
per definir com ha de ser la nostra Co-
munitat Energètica.

Engeguem una Comunitat Energètica al poble


